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According to some social critics, the digital age involves a retreat into the isolation of
intelligent machines. Acclaimed scholar Stefana Broadbent takes another view, that
digital technologies allow people to bring their private lives into the often alienating
world of work. Through ethnographic evidence and data gathered from large samples
in Europe and the U.S., Intimacy at Work looks at a paradox in modern life: Although
human beings today spend so much of their waking hours working, they remain
increasingly connected to family and friends -- because of digital and social media.
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心理学系本科优秀毕业论文的水平。一堆数据还有case studies,
屁理论都没讲出来，这是做管理咨询呐？|| 优点：一般谈论work-life
relations都是讲work侵入life, 但其实life也完全可以、也被许多人带进work.
这里面有反抗的潜能。另外果然还是要深入历史，了解work-life
balance这个暗示着对抗的概念的发展进程。
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